

جـامعــة العــلــوم والتــقنـيــة في الفـــجيـرة UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

ننطلق معاً FORWARD TOGETHER

College of **Engineering** and **Technology**

Bachelor of **Interior Design**



Graduates of Interior Design program shall have:

- A foundation in basic knowledge, skills and the ability to apply those skills in their design process and presentation.
- Skills and abilities required for data collection, analysis, design, and evaluation of interior design projects including technical details.
- The ability to utilize up-to-date technology in the field of interior design, for example, computer-aided design and other software applications, and working drawings and presentations.
- The ability to work as an efficient team member in multi-professional groups.
- The ability to recognize environmental factors and cultural, traditional and heritage aspects and apply in their projects.
- The ability of critical thinking and life-long learning.
- Gained basic information about the interior environment sustainability, with the application of lighting, acoustics and human factors.

Admission Requirements

- A minimum High School Average of 65% for Elite Track or Advanced Track and 70% for General Teach, or equivalent in Standardized International Systems is required.
- Passing EmSAT in English Language with a score of 1100, or an equivalent English Proficiency test approved by the CAA.
- Passing EmSAT in Arabic Language with a score of 600 or equivalent. Alternatively, non-native Arabic speakers can enroll in a non-credit "Introduction to Arabic Language" course at the University.

Graduation Requirements

The Bachelor of Interior Design will be awarded upon the fulfillment of the following:

- Successful completion of all courses in the program curriculum (134 credit hours)
- Successful completion of 16 weeks of training (equal to 4 credit hours).
- Successful completion of four Credit Hours of Interior Design Training
- A minimum cumulative AGPA of 2.0
- A student must graduate from the program during a period no longer than 8 years.

Career Opportunities

A graduate from the Interior Design program is qualified by education, experience, and examination to develop interior designs for the purpose of improving the quality of life, increasing productivity, and protecting the health, safety, and welfare of the public. A graduate can take up a job position as:

- An Interior Designer
- An Interior Teaching Assistant
- A Project Manager Assistant
- A Business Marketing Assistan









جامعــة العــلـوم والتـقنـيــة في الفــجيـرة UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

ننطلق معاً

FORWARD TOGETHER

الهندسة کلیة والتكنولوجيا

بكالوريوس التصميم الداخلي



يتحلم خريجي برنامج التصميم الداخلي بما يلي:

- امتلاك المهارات و القدرات اللازمة لجمع البيانات وتحليلها، القيام بمراحل التصميم، تحديد المشكلات وحلَّها، بالإضافة إلى تقييم مشاريع التصميم الداخلي بما في ذلك التفاصيل الفنية.
 - القدرة على تطبيق تلك المهارات في عملية التصميم و الإظهار.
 - القدرة على استخدام التكنولوجيا الحديثة في مجال التصميم الداخلي ، على سبيل المثال، التصميم بمساعدة الكمبيوتر وغيرها من تطبيقات البرمجيات، والرسومات التنفيذية والعروض التقديمية.
 - امكانية العمل كعضو ضمن فريق في مجموعات متعددة التخصصات.
 - التعرف على العوامل البيئية والجوانب الثقافية والتقليدية والتراثية.
 - التفكير النقدي والرغبة في التعلم مدى الحياة.
- جمع المعلومات الأساسية عن البيئة الداخلية ، مع تطبيق مباد مأ التصميم و عناصره، بما في ذلك احتياجات الإنسان وسلوكياته.

متطلبات القبول:

- ♦ الحد الأدنى لمعدل المرحلة الثانوية 65٪ لمسار النخبة و للمسار المتقدم، أو70٪ لشهادة الثانوية العامة أو ما يعادلها في الأنظَّمة الدوَّلية المعتمدة.
- ♦ اجتياز اختبار EmSAT في اللغة الإنجليزية بدرجة 1100 أو ما يعادله من اختبارات اللغة الإنجليزية المعتمدة من CAA
- ♦ اجتياز اختبار EmSAT في اللغة العربية بدرجة 600 أو ما يعادله. و يمكن بديلا عن ذلك لغير الناطقين باللغة العربية التسجيل في مساق "مقدمة إلى اللغة العربية" في الجامعة -خارج الساعات المعتمدة-.

متطلبات التخرج:

يمُنح بكالوريوسُ التصميم الداخلي عند استيفاء ما يلي:

- إتمام جميع مقررات الخطة الدراسية بنجاح (134 ساعة معتمدة).
 - إتمام تدريب التصميم الداخلي بنجاح (4 ساعات معتمدة).
 - الحد الأدنى من المعدل التراكمي 2.0
- يجب أن يتخرج الطالب من البرنامج خلال فترة لا تزيد عن 8 سنوات.









يتأهل خريج برنامج التصميم الداخلي . بالتعلّيم والخُبرة لتطوير التصميمات الداخلية بغرض تحسين نوعية الحياة وزيادة الأنتاجية وحماية صحة وسلامة ورفاهية العامة

- و يمكنه شغل الوظائف التالية:
- - مساعد مدیر مشروع
 - عساعد تسویق تحاری